
Milí přátelé, 

rádi bychom shrnuli některé důležité aspekty uplynulého období ve službě, ale předně slavíme malé 

výročí.  5. února uplynou dva roky od našeho přestěhování do Prahy. Co se za tu dobu změnilo? 

- rozrostli jsme se o 1 dítě „vlastní“ a asi 20 duchovních  (noví lidé uvěřivší a zapojení do služby). 

- jsme bojovnější, důraznější (např. na úřadech), zkrátka začali jsme se cítit jako „pražáci“ . 

- s dětma jsme více selektivní, musíme držet důležité priority, na vše ostatní je méně času. 

- nové jméno IN-LIFE (název zažitý ve studentském prostředí) přinesl výrazné otevření dveří.  

- služba se rozšířila z „bytů“ na veřejnou, univerzitní půdu. Vzrostla návštěvnost (v průměru 50 osob). 

První dva roky byla služba takovou velkou rodinou. Je pro nás výzvou s jejím rozvojem (organizační i 

vztahový aspekt), jak tuto vzácnou rodinnou atmosféru udržet.  

 

JAKÉ JSOU DALŠÍ VÝZNAMNÉ BODY MINULÉHO SEMESTRU? 

LEADERSHIP FORUM 

Tato série 4 listopadových přednášek přinesla spoustu nových kontaktů (chodilo okolo 60 osob). Někte-

ří pak byli velmi otevřeni osobně popovídat, což přineslo skvělé příležitosti pro sdílení evangelia. Velmi 

zajímavá byla reakce Davida (není křesťan),který založil malou firmu v oblasti IT a zároveň studuje prá-

va. Rozhodl se z vlastní iniciativy finančně podpořit Integrity Life se slovy: 

„Ahoj Zdeňku, viděl jsem na vašich přednáškách spoustu studentů tady z práv, kteří pak jed-

nou mohou formulovat zákony naší země. Nehledě na vliv studentů ostatních oborů. Rozhodně dělá-

te užitečnou věc, kterou nikdo jiný tímto stylem nedělá. Alespoň já jsem to ještě neviděl. Takže jsem 

rád, že se můžu tímto jakoby zúčastnit.“ 

BREAK OUT 

Navazující prosincový cyklus 3 večerů byl více již zaměřený na život a osob-

nost Ježíše.  Pravidelně chodilo okolo 20 studentů, z toho 10 hledají-

cích přátel. Někteří byli velmi blízko setkání s Pánem Ježíšem a jeli      

s námi i na Zimní pobyt. Bylo mezi nimi i pár studentů z  katolic-

kého prostředí. Máme naději, že některým to přineslo či 

ještě přinese živý vztah s Bohem. Uvidíme po ovoci. 

Boží milostí jsme se mohli scházet v krásných prostorách UK 

v centru pod pražským Karolinem. 

 

 

ZÁZRAK JMÉNEM JIRKA 

Jirka je student posledního ročníku VŠE (od 30.ledna čerstvý inženýr). Jirka se čile začal zajímat o 

buddhismus, ale po čase zjistil, že je čím dál více zaměřený na sebe. Začal číst Bibli, evangelia a byl za-

sažen. V srpnu si uvědomil, že Ježíš je cesta k Bohu a svoje obrácení popisuje takto:  

„Upřímně jsem hledal pravdu a prosil Bo-

ha, jestli existuje, ať mi odpoví. Po řadě dní 

mítání a hledání v evangeliích mi jednoho rána 

docvaklo, že je to pravda, shlédl jsem se v Kristu. 

Pochopil jsem, co se nám Kristus snažil svým uče-

ním sdělit. Pak přišlo obrácení - slabota, a změna 

pohledu na všechno kolem. A také nutkání o tom 

předat zprávu dále. Bylo mi od té chvíle jasné, že 

kdybych zapřel Krista a Bibli, zapřel bych také 



sám sebe.“ 

 Jirka(na fotce) byl až do listopadu bez společenství. Když jsme se přes internetové kontakty ke 

konci listopadu poprvé sešli, byl plný dychtivosti, s celou řadou otázek. Je to velmi horlivý čtenář Bible a 

odpovědi, které v Písmu nachází, ukazují, že má velkou duchovní vnímavost.  

 

BONUSY 

Evka byla velmi povzbuzená ze sborového prosincového víkendu pro ženy (CB PRAHA 13), kde měla 

vyučování o úctě. I přes čas dávání se vrátila duchovně občerstvená. V polovině ledna jsme měli občer-

stvující pobyt pro pracovníky ve službě s manžely Murrayovými. Vyučování o našem srdci, zejména, jak 

oblast studu je spojená s našim perfekcionismem bylo velmi užitečné.    

 Těšíme se, že nyní vyjedeme na 3 dny na Vysočinu na kratší dovolenou a užijeme s dětma i zimy. 

 

Přejeme vám také ze srdce krásné zimní dny v Boží náruči. 

 

 

 

 

 


